
 

  

 

Tarnów, 5 marca 2024 r. 

KRM.0003.878.2024 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na C sesji Rady Miejskiej 29 lutego 2024 r. w punkcie „Zapytania i interpelacje 
radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Grażyna Barwacz przypomniała problem ulicy 
Wilczej, gdzie w dalszym ciągu nagminnie na całe dnie parkują samochody, zatrzymują się busy, 
autobusy i jest to miejsce, które właściwie stało się miejscem przesiadkowym dla miasta Tarnowa. 
(Mimo tego, że powstało miejsce, gdzie można tego w sposób cywilizowany dokonać.) Jest to miejsce, 
gdzie setki osób w ciągu doby przesiada się, opróżnia autobusy oraz korzysta z nieformalnych toalet. 
Dla mieszkańców, którzy tam spacerują, żyją, jest to bardzo uciążliwe i stanowi paskudną wizytówkę 
na wjeździe do miasta Tarnowa. Zaapelowała o częste kontrole ze strony Policji i Straży Miejskiej, bo 
wg radnej samochody te stoją tam wbrew prawu.  Zawnioskowała również o wysprzątanie tego terenu.  

  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


